

大连化物所因公出访事前公示表

出访人团组成员基本信息：			
姓名	部门		职务
孙公权	DNL0305		研究员
出访国家或地区	英国	顺访国家或地区	无
出访任务	中英能源合作研究会议		
出国预算	1 万元		
经费来源	<input checked="" type="checkbox"/> 课题组 <u>国家科技项目科研经费</u> <input type="checkbox"/> 研究所 _____ <input checked="" type="checkbox"/> 国外资助单位 <u>英国研究理事会 (RCUK)</u> <input type="checkbox"/> 其他资助单位 _____		
开始日期	2014 年 3 月 4 日	结束日期	2014 年 3 月 7 日
往返路线	大连-北京-英国伦敦-北京-大连		
主要日程安排： 2014 年 3 月 4 日 启程离境 2014 年 3 月 5 日-6 日 中英能源领域合作研讨会 2014 年 3 月 7 日 返回			
邀请单位介绍： <p style="margin-left: 40px;">英国研究理事会，于 2002 年 5 月成立 (UK Research Councils, 简称 RCUK)，其主要职能包括科研经费处理系统、研究评估与影响、研究人员培训和发展、知识交流、国际合作和科技社会等。</p> <p style="margin-left: 40px;">为进一步促进中英双方科研合作，2007 年 10 月 30 日英国研究理事会中国代表处于北京成立。该机构致力于通过与中英两国科研资助机构的合作推动中英科研合作。本次会议是继 2011 年北京召开的中英能源研讨会之后的又一次会议，将组织中英两国权威科研机构科研工作者就能源领域存在的合作项目进行探讨，以期实现互相学习，优势互补，共同发展的目的。</p>			

附：邀请信

24 January 2014

Support Letter for UK Visa

Prof. Sun Gongquan, working with Dalian Institute of Chemical Physics, Chinese Academy of Sciences, has been invited by the RCUK Energy Programme and RCUK China Office to the "UK-China: Partners in Energy Research", a workshop which will be held in central London, UK on 5-6 March 2014.

As the largest public funders of research in the UK, Research Councils UK (RCUK) work with partner funding agencies in China, such as the National Natural Science Foundation of China (NSFC), the Ministry of Science and Technology (MoST), and the Chinese Academy of Sciences (CAS), to fund joint research programmes between the UK and China.

RCUK China, based at the British Embassy, Beijing, is a representative office for the Research Councils. We will pay for the entire cost of Prof. Sun's international flight tickets and accommodation during his stay in the UK.

RCUK China will be very grateful if you would kindly assist Prof. Sun in his visa application process.

Yours sincerely,



Grace Lang

Acting Director Research Councils UK (RCUK) China

11 Guanghua Lu, Jian Guo Men Wai

Beijing, China

Email: grace.lang@rcuk.cn Telephone: +86 10 5192 4305